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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2017      § 114 - 125 
 

Tid: Tisdagen den 17 oktober 2017  kl. 17.30 – 17:39 

Plats: Stockholms stadshus, Drätseln. 

 

Justerat : 2017-10-19 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Johan Kovaniemi (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin 

enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Ingela Edlund (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 121 

Utomhusbad på Järvafältet - genomförandebeslut                                             
Dnr 411-193-2014                               

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner genomförandet av ett utomhusbad på Järvafältet enligt 

detta tjänsteutlåtande. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna erforderligt hyresavtal med 

fastighetskontoret om cirka  

18,6 mnkr år 1. 

3. Idrottsnämnden hemställer ärendet till kommunstyrelsen för godkännande av 

hyresavtalet. 

4. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa vidare 

utredning gällande bassängtäckning.  

 

 

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige gav i budget för 2014 idrottsnämnden, fastighetsnämnden och 

stadsbyggnadsnämnden i uppdrag att gemensamt utreda förutsättningarna för att anlägga ett 

utomhusbad på Järvafältet. I budget för 2016 fick fastighetskontoret och idrottsförvaltningen i 

uppdrag att prioritera Järvabadet inom den långsiktiga investeringsplanen. 

 

Placeringen för utomhusbadet föreslås vara vid Eggeby Gård. Badet ska följa föreskrifterna 

för Igelbäckens kulturreservat. 

 

Utomhusbadet delas upp i tre typer av bassänger. En större tvådelad bassäng, kallad 

allmänhetens bassäng med en total längd av 50 meter, en undervisningsbassäng om 12,5 

gånger 12,5 meter samt en plaskbassäng för de yngsta barnen. Allmänhetens bassäng kommer 

att bli avdelad i två delar och tillgodoser då två funktioner, en konventionell 25-

metersbassäng samt en undervisningsdel med ett lägre djup. Detta innehåll bedöms kunna 

tillgodose simträning för alla olika åldrar. Bassängerna kommer att ligga i olika nivåer med 

hänsyn tagen till platsen och för att tillgodose behovet av översyn och säkerhet inom 

anläggningen. Tillgängligheten är planerad utefter detta. 

 

Projekteringen kommer att pågå under 2017. Planerad byggstart är tidigast våren 2018. 

Preliminärt tillträde för verksamheten är till säsongen 2019.  

 

Föreslagen budget i inriktningsärendet är 230 mnkr. Efter programförändringar och 

genomgång av projektspecifika risker bedömer fastighetskontoret att genomförandebudgeten 

för projektet är 310 mnkr.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 
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Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm m.fl. (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande:  

 

delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

därutöver anförs: 

 

Alliansen har under många år drivit på för att utreda möjligheten till ett nytt utomhusbad på 

Järvafältet, det är därför glädjande att ärendet går vidare. Däremot så anser vi att staden måste 

våga lyfta blicken från att bara handla om ett utomhusbad till att titta på hur man kan utveckla 

andra verksamheter i anslutning till badet.  

 

Vi saknar också, fortfarande, en plan för hur anläggningen ska användas de åtta månader som 

badet är stängt. För oss är det viktigt att den plats som slutligen väljs är en plats som lever året 

runt och inte bara under sommarmånaderna. Det bör därför, tillsammans med andra aktörer, 

vara intressant att titta på möjligheten att bygga ytterligare idrottsytor eller andra 

kommersiella verksamhet i anslutning till utomhusbadet.  

 

Vi önskar även att det i projektdirektiven klart framgår att all upphandling skall bli så 

kostnadseffektivt som möjligt då vi ser att kostnaderna har ökat med 80 mnkr sedan 

inriktningsbeslutet. Kostnaderna är redan nu mycket höga trots att flera utgiftsposter ligger 

utanför genomförandebeslutet. Det är av största vikt att kostnaderna inte skenar iväg 

ytterligare. Vi noterar att förvaltningen anger flera risker som kan påverka ekonomin, bland 

annat att det finns en risk att inga anbud alls inkommer. Här behöver förvaltningen att 

upphandlingsförfarandet blir tillräckligt flexibelt, brett och transparent för att minimera den 

risken.  

 

Avslutningsvis ställer vi oss frågande till det budgeterade innehållet. Förvaltningen skriver att 

platsen av utomhusbadet valts för att göra det så tillgängligt som möjligt. Samtidigt kräver det 

investeringar i vägar, gång- och cykelbanor och infrastruktur till en beräknad kostnad av 12 

miljoner kronor, men för detta finns inget budgeterat medel avsatt. Dessa medel behöver 

säkerställas, annars riskerar utomhusbadet att bli mindre tillgängligt för barnfamiljer. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas,  liberalernas och 

kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 
Alexander Lindholm m.fl. (S), Anders Lindell m.fl. (MP), Mehdi Oguzsoy (V) 

lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Ett utomhusbad på Järva är mycket välkommet och har stora förutsättningar att bli en naturlig 

träffpunkt för boende runt Järvafältet. Badet beräknas under säsong kunna dra uppåt 3000 

besökare/dag och kommer bli en viktig resurs för både en god folkhälsa och en rik fritid i 

området. Det är viktigt att det förs en dialog med det lokala föreningslivet om hur 

anläggningen på ett strategiskt sätt kan utnyttjas under större delen av året och att den 

anpassas för att kunna vara till nytta för flera delar av friluftslivet på Järvafältet. 

 

Det är glädjande att projektet ser över en övertäckning av badet för att minska påverkan på 

klimatet. Klimatinvesteringar kan med fördel sökas ur stadens klimatmiljard.  

 

Nämnderna får även i uppdrag att se över hur inhägnaden kan anpassas ytterligare till det 

omgivande kulturreservatet och miljön runt Eggeby gård.  

 

 

 

 
      

---------------------------- 
I Tjänsten  Erik Odenlid 

 


